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Sak 03.17 

Aggregatet på Skihytta har havarert. Vi trenger et aggregat som er 

driftsikkert og stort nok til å takle det utstyret som er på kjøkkenet, dvs. 

10 – 15 kvh.  

Ut i fra innhentet tilbud fra flere leverandører, vil dette koste opp 

mot kr 100 000,-  

Vedtak: Vi kjøper inn aggregat.  

Ansvar: Kjell 

Eventuelt 

Medlemsmøtet på Blommen ga styret råd om at vi ikke skal gå inn 

som funksjonærklubb under o – ringen i Åre -21. 

 

Komiterunde   

 Kartkomite. 

Volhaugkartet har innhentet tilbud på trykking. Det jobbes 

med tekst og utforming. 

NM kart (o idol) er prioritert på topp hos kommunen mht 

spillemiddelsøknad. 

 Uti 

  Bra oppmøte av nye råtasser, ca 35 -40 

 Tur – O 

Bra salg av tur- o konvolutter. Fellesarrgement med 

historielaget på Verdølatun, ca 100 oppmøtte. 

Midnattspost på Solemsvollen 9. juni kl 20.00 med innslag av 

historielaget. 

 Skihytta 

Har gjennomført vårdugnad med diverse forfallende på 

Skihytta. Vasking, rydding både ute og inne. 

  

 



Økonomi 

  Inntekt 

   Salg Skihytta   60 000,- 

   Tur-O     13 700,- 

   Grasrotanndel   17 000,- 

   VO tilskudd    37 000,- 

   Momskompensasjon  44 000,- 

   Tilskudd tråkkemaskin  10 000,- 

   Medlemskontigent Skihytta 27 000,- 

  Utgifter 

   Start kont    12 700,- 

   Klubbturer    37 000,- 

   Kartutg, fra kartfond  93 000,- 

   Varekjøp    18 000,- 

   Laserskriver    20 000,- 

   Kont NOF / NTOK  10 000,- 

 

Resultat pr 01.06.17          - kr 65 813,-   
 

 


